
Styrelsemöte 10

Mötesprotokoll

2021-03-22 18.01

Zoom

Närvarande:

Anton Domby Ordförande

Andrea Johansson Vice ordförande

Robin Nilsson Ekonomiansvarig

Marie Theander Kommunikationsansvarig

Fabian Svanberg Projektansvarig

Hanna Johansson Fastighetsansvarig

Henrik Simonsson Näringslivsansvarig

Hampus Sjöblom Utbildningsansvarig

Cornelia Biller Marknadsföringsansvarig Anslöt 18.03

Frånvarande:

Felicia Thiers Eventansvarig

Adjungerande:

Clara Bohman Näslund Projektledare för Vårbalen

Ayan Qazi Projektledare för Examen

1. Mötet öppnar Anton Domby öppnade mötet.

2. Fastställande av röstlängd 8 röstberättigade.

3. Mötesfunktionärer Anton Domby valdes till



mötesordförande. Marie Theander

valdes till sekreterare.

Andrea Johansson & Hanna Johansson

valdes till justerare tillika rösträknare.

4. Adjungerande 2 adjungerande

5. Fastställande av dagordning Fastställdes.

Cornelia Biller anslöt 18.03, röstlängden

reviderad till 9.

6. Prestentationsrunda -

7. Föregående mötesprotokoll Lades till handlingarna.

8. Projektledare informerar Fabian informerade om att Anuja

och projektgruppen för Introduction

Week beslutat att projektet kommer

genomföras digitalt digitalt.

Ayan informerade om att

projektgruppen för Examen har hållit

möten med skolan och planerar inför en

digital ceremoni samt aktiviteter för

avgående studenter.

Clara informerade om Vårbalens arbete.

Man tar inspiration från tidigare digitala



baler och planerar för att förinspela

materialet.

Anton informerade om att

Valberedningen jobbar på i processen

med utlysningen av förtroendeposter.

9. Information: Agora-Dagen Robin informerade att presidiet har tagit

beslut om att ställa in Agora-dagen

2021 på grund av pandemin samt

minskat intresse från samarbetande

företag.

10. Information: Budget Robin informerade om att budgeten

Reviderats mot bakgrund att

Agora-dagen ställs in.

11.Övriga frågor Robin och Anton informerade om att de

aktiva medlemmar som skulle avtackas i

höstas får gå på Vårbalen gratis. Även

utskottsmedlemmar som ska avtackas

under våren ska kommer få gå på

Vårbalen till visst rabatterat pris.

Vidare diskuterade mötet vilket språk

som Vårbalen ska hållas på. Mötet

landade i att Vårbalen bör hållas på

engelska i så lång utsträckning som

möjligt.



12.Mötet avslutas 18. 51


